
Kokousmuistio 17.12.2024  

 

Aika   tiistai 17.12. klo 16:30-17:35 

Paikka   Asematien nuorisotilat, Asematie 4, 86800 Pyhäsalmi   

Läsnä   

Otto Uusitalo   puheenjohtaja 

Noora Nurmesniemi   sihteeri 

Elias Rasila   

Jenny Pönkkö   

Joanna Kekäläinen   

Timo Oravakangas, nuoriso-ohjaaja   

Satu Tikka, nuoriso-ohjaaja  

 

Poissa   

Siiri Koskela   

 

  

  

1. Aloitimme kokouksen klo 16.30.   

2. Kävimme läpi eri toimikuntien kuulumisia.  

a) Otto aloitti kertomalla Pop-Nuvan viimeisimmästä kokouksesta, jossa 

suunniteltiin/pohdittiin, miten tulevaisuutta voisi parantaa. Yksi jäsenistä oli 

ehdottanut toimiryhmää, jossa päästäisiin vaikuttamaan mielenterveyden 

haasteisiin. Eräs Pop-Nuvan vetäjistä nimeltään Ilpo Tapaninen on tulossa ensi 

kerralla kokoukseemme, jos aikataulumme sopivat yhteen, kertomaan kuinka 

nuorten ääntä saataisiin paremmin esille tulevissa vaaleissa. Otto toi tuliaiseksi 

meille kokouksesta kynät.  

 

b) Elias kertoi kihutoimikunnan kuulumiset; ensi vuoden kihuille on suunniteltu 

aikatauluja ja ohjelmaa. Perjantain artistit on myös valittu sekä kihujen nettisivuja 

on muokattu paremmin toimivaksi.  

 

Elias kuvasi ehkäisevän päihdetyön viikolla keikkavideon, jota jaettiin yrityksen 

sponsoreille. Nuoristotoimi haluaisi laittaa videon myös näkymään omille Instagram 



sivuille, joten Eliakselle annettiin muistikortti, mihin videotallenne voidaan 

tallentaa.  

 

c) Oulu 2026-tiimin kokouksessa ei ollut meidän edustajia, sillä Nooralle tuli äkillinen 

meno kiireisellä aikataululla, eikä Joannakaan päässyt paikalle. 

Perinnetoimikunnasta ei ole mitään kuulumisia, sillä kokouksia ei olla pidetty.  

 

d) Kaupungin valtuuston viime kokous, missä Otto kävi, oli kestänyt tällä kertaa kuusi 

tuntia. Kokouksessa oli käsitelty kaupungin tulevaa talousarviota.  

Valtuuston kokouksessa oli puhuttu tulevasta hyvinvointitalosta, sillä ihmisillä oli      

annettavaa palautetta rakennuksen suunnitelmasta. Keskustelimme rakennuksesta 

ja mitä mieltä olemme siitä. 

3. Joanna valittiin Pop-Nuvan varajäseneksi Aatun tilalle. Tämän kauden jälkeen on kaksi 

kokousta, jonka jälkeen on valittava uusi jäsen ja varajäsen. Suunnittelimme, että 

koitamme itse saada houkuteltua tulevia jäseniä sekä Pop-Nuvaan, että vaikuttajaryhmään.  

4. Keskustelimme kokouspalkkioista. Sovimme, että palkkiolomakkeet toimitetaan kevään 

viimeisen kokouksen jälkeen, jolloin saamme rahat kesäkuun alussa. 

5. Muistelimme vielä nopeasti tulevaa ”Mikä v*tuttaa”-iltaa, josta ei ole tullut mitään uutta 

tietoa Keskipiste-Leaderin taholta.  

6. Seuraavan kokouksen ajankohta tiistaina 21.1.2025. kello 16:30.  

7. Puheenjohtaja päätti kokouksen.  

 

  

_______________________________________   _______________________________________  

       puheenjohtaja Otto Uusitalo  sihteeri Noora Nurmesniemi  


